
 

Obecné zastupiteľstvo    V e ľ k é   T e r i a k o v c e 
----------------------------------------------------------------- 

 

 

 

                            Z á p i s n i c a 

zo štvrtého zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Teriakovciach 

ktoré sa konalo dňa 17.12.2024 v zasadačke Obecného úradu. 

------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní poslanci:  viď prezenčná listina 

  

Prítomní občania :  viď prezenčná listina 

 

                          

  

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril zástupca starostu obce Ing. Keľo 

privítal prítomných  a uviedol , že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Ing. Keľo predložil na schválenie návrh programu, ktorým sa bude 

zasadnutie riadiť.  

 

                    P r o g r a m 

 

1./ zahájenie 

2./ Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice    

3.  Kontrola plnenia uznesení 

4./ Správa o činnosti obecného úradu 

5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

6./ Rôzne 

7./ Diskusia 

8./ Schválenie uznesení 

9./ Záver                       

 

 

Ad 2./   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

      

    Obecné zastupiteľstvo schválilo návrhovú komisiu v zložení: 

Predseda : Mgr. Molnárová 

Za členov : p. Hano p. Gečeová 

Overovatelia zápisnice : p. Špitálová, p. Hano                                                             

 

 

Ad 3./ Kontrola plnenia uznesení 

 

    Ing. Keľo  zástupca starostu informoval prítomných , že uznesenia prijaté na 

predchádzajúcom zasadnutí boli splnené.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

Ad 4./ Správa o činnosti Obecného úradu 

       

     Ing. Keľo ako zástupca starostu oboznámil poslancov a prítomných občanov 

o činnosti Obecného úradu od posledného zasadnutia. Pokračovali sme vo 

verejnoprospešných prácach , ktoré boli zamerané na výrub náletových drevín na 

verejných priestranstvách a vyrubovali stromy a dreviny na ploche pri MŠ.  

Osadili sme pri každom vstupe do obce tabule zákaz  podomového predaja ako aj 

oznámenie o monitorovaní obcí kamerovým systémom. V mesiaci október sme 

pripravili kultúrne podujatie v kultúrnom dome vo Veľkých Teriakovciach pri 

príležitosti Mesiaca úcty k starším. Zabezpečili sme vianočnú výzdobu vo 

všetkých častiach obce. Obec podala žiadosť na poskytnutie nenávratného 

finančného prostriedku na MAS Malohont v sume 77 541 EUR na projekt Úprava 



a tvorba verejného priestranstva v centre obce Veľké Teriakovce – nádvorie KD 

Veľké Teriakovce. Dňa 6.decembra sme pripravili Mikuláša pre deti v kultúrnom 

dome vo Veľkých Teriakovciach. Dňa 14 decembra sa uskutočnilo kultúrne podujatie 

Vianoce v mlyne na ktorom sa okrem zamestnancov podieľali aj dobrovoľníci.  

 

Ad. 5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

       

       Obec bude pokračovať v zimnej údržbe ciest. V mesiaci január pripravíme 

koncoročnú uzávierku a rôzne štatistické výkazy. Budeme pokračovať v príprave 

plochy pri MŠ na stavebné práce a príprava verejného obstarávania. Obec získala 

dotáciu 25 000 EUR na projekt Vybudovania parkoviska a úprava verejného 

priestranstva pri materskej škole v obci Veľké Teriakovce.     

  

Ad 6./ Rôzne       

  

  Na dnešné zasadnutie sme pripravili rozpočet obce na rok 2025 a viacročný 

rozpočet na roky 2026-2027 ktorý bol zverejnený  na stránke obce ako aj na 

úradnej tabuli. Príjmy v sume 363 636 EUR a výdavky v sume 363 636 EUR, poslanci 

uvedené rozpočty jednohlasne  schválili bez pripomienok. Kontrolórka obce JUDr. 

Pauková pripravila stanovisko k rozpočtu , kde doporučuje rozpočet schváliť bez 

 programovej štruktúry. Ďalej sme pripravili Všeobecne záväzné nariadenie  

č.1/2025 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady, ktoré poslanci jednohlasne schválili. Poslanci schválili 

Všeobecne záväzné nariadenie  č. 2/2025 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi. Ing. Keľo  informoval poslancov a prítomných o 

výstavbe chodníka vo Vrbovciach. Kooperačná rada udržateľného mestského rozvoja 

Rimavská Sobota schválila projektový zámer Výstavba pozemných komunikácií pre 

peších vo Vrbovciach. Nasleduje príprava a podanie ŽoNFP na MIRRI, verejné 

obstarávanie.  

  

Diskusia 

 

      V diskusii k prejednávaným materiálom vystúpili : 

 

 

p. Blaško – občan     poukázal na to ,že bolo zle povedané že rozpočet bol     

                      zverejnený na úradnej tabuli , ale vo Vrbovciach  

                      nie je úradná tabuľa a mali by pracovníci úradnú tabuľu 

                      namontovať a ostatné problémy bude riešiť inými kanálmi 

                            

                       

Ing. Keľo – zástupca starostu- odpovedal , že úradná tabuľa bude v najbližšom 

                               období namontovaná a rozpočet a VZN boli vyvesené 

                               na autobusovej zastávke 

 

p. Keder – občan       sa informoval ohľadne nádvoria pri KD Veľké Teriakovce 

                       a poukázal na to či by nebolo lepšie opraviť najskôr 

                       kultúrny dom a potom robiť nádvorie ďalej sa informoval  

                       aké opravy sa budú robiť v mlyne a ešte sa informoval či  

                       sa nebude opravovať chodník na dolnom konci dediny   

 

Ing. Keľo – zástupca starostu - odpovedal, že na nádvorie budú poskytnuté  

                       peniaze z MAS Malohont tieto peniaze je potrebné  

                       vyčerpať do konca roka 2026 a na kultúrny dom zatiaľ             

                       peniaze nemáme a preto musíme  začať s nádvorím, v mlyne     

                       bude oprava vnútorných a vonkajších omietok a chodník sa  

                       zatiaľ opravovať nebudenie je vo vlastníctve obce je  

                       majetkom BBSK a obec ho mala v prenájme a už aj tento  

                       prenájom skončil bude potrebné urobiť novú nájomnú zmluvu 

                                     

                       



        

                                                                             

                                                                          

 

 

                                                                         

                               

                         

Ad.8./ Schválenie uznesení  

 

Boli predložené na schválenie uznesenia prijaté na dnešnom zasadnutí. Tieto boli 

schválené  

 

 

 

 

 Ad 9./ Z á v e r 

        

       Ing. Keľo  zástupca starostu poďakoval prítomným poslancom  a občanom za 

účasť na  zasadnutí obecného zastupiteľstva . 

 

 

 

Starosta obce: 

 Kamil Kučera                           Overovatelia zápisnice: 

                                        p. Špitálová, p. Hano 

                                                     

                                                          

 

 

 

  


